
 
 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
Σέρρες, 22/5/2025 

Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, Βουλευτή Νομού Σερρών 
 
Προς: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
 

ΘΕΜΑ: «Προβλήματα που δημιουργούνται σχετικά με την εφαρμογή του ψηφιακού 
πελατολογίου με την Απόφαση 1057/10-4-25 της Α.Α.Δ.Ε., ΦΕΚ ΤΕΥΧΟΣ 2, 
Αρ. Φύλλου 1828/14-4-25» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Ενώ ακόμη δεν έχουν πλήρως αφομοιωθεί οι προηγούμενες «ψηφιακές μεταβάσεις», με τις 
επιχειρήσεις να είναι υποχρεωμένες και να διορθώνουν διαρκώς λάθη ορθής εφαρμογής, 
έρχεται σε ισχύ μια νέα εφαρμογή ψηφιοποίησης, ασύνδετη με τις προηγούμενες, που 
απαιτεί νέα περίοδο εκμάθησης-εξοικείωσης για τους επιχειρηματίες. Επίσης, δια της 
τελευταίας προστίθεται επιπλέον διοικητικό βάρος στις επιχειρήσεις και υποχρέωση για 
προμήθεια ή αναβάθμιση εξοπλισμού/λογισμικού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω 
 

 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Τι προτίθεστε να κάνετε προκειμένου να ξεπεραστεί το σημαντικό πρόβλημα της μη 
επικοινωνίας της ψηφιακής πλατφόρμας διαχείρισης του συστήματος ΤΑΧΙS με τα 
υπάρχοντα ηλεκτρονικά συστήματα διαχείρισης; 

2. Ενόψει των δυσλειτουργιών στην επικοινωνία της ψηφιακής πλατφόρμας διαχείρισης του 
συστήματος ΤΑΧΙS με τα υπάρχοντα ηλεκτρονικά συστήματα διαχείρισης, θα δώσετε 
επιπλέον χρόνο προσαρμογής στις επιχειρήσεις, προκειμένου να ασκηθούν στη χρήση της 
ανωτέρω νεοεισερχόμενης ψηφιακής εφαρμογής, καθώς, δεν θα προλάβουν να 
προσαρμοστούν έως τη 1 Ιουνίου που ξεκινάει η διακίνηση παραστατικών και θα λάβετε την 
πρωτοβουλία για την απαλλαγή των επιχειρήσεων από την υπαγωγή τους σε παράλογες 
ρυθμίσεις, όπως είναι ο τεκμαρτός υπολογισμός του φορολογητέου εισοδήματος; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 
 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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